

# The Best

# Enterprise Risk Management Award

## 2018 優秀企業風險戰略管理獎



## Application to Best ERM Awards 2018

## 2018 優秀企業風險戰略管理獎申請表格

### Entry Deadline: 6 August 2018

### 截止申請時間：二零一八年八月六日

For guidelines on the submission, please visit the website of Academy of Professional Certification to read the brochure of the Best Enterprise Risk Management Award

關於提交方法詳情，請瀏覽專業認證學院有限公司網站參閱“優秀企業風險戰略管理獎”小冊子



Please submit applications to Award Secretariat of the Best ERM Awards 2018:

請遞交申請至 2018 年優秀企業風險戰略管理獎獎項秘書處：

Please email to Academy of Professional Certification

apc@apc.org.hk

Attn: Ms. Chan

Subject: Applications to Best ERM Awards 2018

請電郵致專業認證學院 (APC)：

apc@apc.org.hk

陳小姐收

\* 請註明『優秀企業風險戰略管理獎申請表格 2018』

Enquiries: Miss Chan/ Mr. Lee | WhatsApp 91555746 / 97117945 | Email: apc@apc.org.hk | Website: <http://www.apc.org.hk>

查詢：陳小姐/李先生 | WhatsApp: 91555746 / 97117945 | 電郵：apc@apc.org.hk | 網站：<http://www.apc.org.hk>

For Organiser's use: 由籌辦機構填寫:	Reference No.: 參考編號:		
	Received Date: 收件日期:		Time: 時間
	Handled by: 負責人:		

### Section 1 甲部 < PARTICULARS OF ENTRANT 參賽者資料 >

#### MAJOR CONTACT PERSON 主要聯絡人

Name of Contact Person: 聯絡人姓名:	English : 中文 :		
Name of organization: 機構名稱:	English : 中文 :		
Telephone: 電話號碼:		Email 電郵:	

#### SECONDARY CONTACT PERSON 副聯絡人

Name of Contact Person: 聯絡人姓名:	English : 中文 :		
Name of organization: 機構名稱:	English : 中文 :		
Telephone: 電話號碼:		Email: 電郵:	

### Section 2 乙部 < GENERAL INFORMATION 參賽機構資料 >

#### COMPANY 參賽公司

Name of organization: 機構名稱:	English : 中文 :		
Address 地址:			
Telephone: 電話號碼:		Fax: 傳真:	
URL: 公司網址:			
Business Registration No.: 商業登記證號碼:		Date of Incorporation: 公司成立日期:	
Nature of Business: 業務性質:		No. of Employees: 員工數目:	

Total number of years of business operation in Hong Kong / 業務營運年數?	
--	--

## < PAYMENT METHOD 付款方法 >

- I enclose a crossed cheque for HK\$6,000 \_\_\_\_\_ (made payable to “Academy of Professional Certification Limited”) 本人附上劃線支票 ( 支付予「Academy of Professional Certification Limited」 ) 港幣\$ 6,000 \_\_\_\_\_。  
or  
或
- I made a direct deposit into Bank of China, Current Account 012-586-00094229 Name: Academy of Professional Certification Limited. 本人直接存入中國銀行，往來帳戶 012-586-00094229 名稱：「Academy of Professional Certification Limited」。

### Note:

The completed application should be accompanied by a non-refundable application fee of HK\$6,000 (Hong Kong Dollar Six Thousand) paid by bank transfer.

Transfer charges must be paid by the applicant. Please make sure that your payment can be identified and include a copy of the transfer instructions with your application.

Bank: Bank of China (Hong Kong) Limited, Hong Kong  
Address: 471 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong  
Account name/holder: Academy of Professional Certification Limited  
Account number: 012-586-00094229  
Swift BIC: BKCHHKHKXXX  
Bank Code: 012

For overseas applicants, you may pay the application fee through wire transfer service.

### 備註:

填妥的申請須附有不可退還申請費 6000 港元 ( 港幣六千元 )，並通過銀行轉賬支付。轉讓費用必須由申請人支付。請確保您的付款可以被識別並在包含轉賬說明的副本。

銀行：中國銀行 ( 香港 ) 有限公司

地址：香港九龍彌敦道 471 號

賬戶名稱/持有人：「Academy of Professional Certification Limited」

帳號：012-586-00094229

Swift BIC：BKCHHKHKXXX

銀行代碼：012

對於海外申請者，您可以通過電匯服務支付申請費。

## Section 3 丙部 <DECLARATION 聲明>

- (1) We hereby declare that all information given is accurate to the best of our knowledge. In the event that our company is given an award for the 2018, The Best ERM Award, we agree to attend all functions conducted by the Award Secretariat in relation to the experience sharing of our company's risk management journey. This includes the related seminars, newspapers and interviews conducted by media if available.
- (一) 我們在此聲明所有提供的資料都是我們所知道的最準確的。倘我們的公司獲頒二零一八年度最佳企業風險管理獎，我們同意出席獎項秘書處就分享本公司風險管理之經驗所進行的所有活動。這包括相關的研討會，報紙和媒體進行的採訪。
- (2) All award entries must be paid by the deadline specified on the relevant award scheme's web pages. Failure to pay by the deadline will result in entries being withdrawn from the judging process.
- (二) 所有獎項必須在有關獎勵計劃網頁指定的截止日期前繳付。如未能在截止日期之前繳款，參賽作品在評審過程中被撤銷。

## Section 4 丁部 <CONFIDENTIALITY 保密>

All information and documents supplied by Award applicants including entrant identities and information during the review of entries are kept highly confidential and will be used only for the judging of the Award. All Judges and Examiners are required to declare in advance to the Award. The Secretariat, in any cases or situations, which may create any apparent or potential conflict of interest, the Judge or Examiner in question would be barred from reviewing the entries concerned or handling in any manner the materials submitted by the Award entrant involved.

所有參賽者提供的所提供的個人資料，信息和文件，包括在參賽評審時的身份和信息，都是高度機密並僅用於本次評獎用途。所有審查員都必須提前申報利益衝突。若秘書處在任何情況下，構成任何明顯或潛在的利益衝突，有關審查員將被禁止審查參賽者所提交有關條目或以任何方式處理這些材料。

Name of Top Executive: 高級行政人員名稱：		Signature 簽署： (Company Chop): 公司蓋印：	
Position: 職位：		Date: 日期：	